
 
 

 

  

 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE 

CELEBRADA EL DIA 2 DE JUNY DE 2016. 

ACTA 06/16. 

 

 

A Montuïri, essent dia 2 de juny de 2016, essent les 21:00 hores, es reuneix a la 

Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de celebrar sessió 

ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol, assistit pels Srs. 

regidors Biel Pocoví Ferrando, María Francisca Pocoví Melia, María Teresa Martinez 

Marcus i Octavi Rechach Bauzà pel grup municipal MES PER MONTUIRI; Jaume 

Bauçà Mayol, María Elena Jaume Sastre, Gabriel Nicolau Sastre, Catalina María Ribas 

Nicolau i Joan A. Ramonell Miralles pel grup municipal P.P, Guillem Mas Miralles pel 

grup municipal del PSIB-PSOE. 

 

Excusa la seva absència :   

 

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 

l’ordre del dia. 

  

 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 

ANTERIOR.- 

 

 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle inicia la sessió 

demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de la 

sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 

 

  

 2.-   COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 

 

Pel Sr. Batle  es passa a informar de les qüestions que es relacionen 

seguidament,  donant-se el plenari per assabentat : 

 

 Sobre les invitacions fetes per diversos pobles del pla per assistir a festes i actes. 

 

 Sobre la realització de un curs de manipulació de productes fitosanitaris. 

 

 Sobre la iniciació de una campanya de estalvi d’aigua. 
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 Sobre la necessitat de cercar un altre pou d’aigua potable i les feines fetes al 

efecte. 

  

 

3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-  

  

 Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior 

sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat. 

 

 

4.- ADHESIÓ DECLARACIÓ PATRIMONI CULTURAL DE LA PEDRA 

EN SEC.- 

 

 El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, portant-se a terme les 

següents intervencions : 

 

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, manifesta que està d'acord amb la proposta si be 

manifesta que l’organisme que impulsa la declaració encara no ho ha aprovat. 

 

El Sr. Guillem Mas, PSOE, anuncia el seu suport i manifesta que li agradaria que 

el tema de la pedra no es limités a la serra de tramuntana.. 

 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb el següent contingut :  

 

Vist l'escrit presentat pel departament de Patrimoni del Consell de Mallorca, 

mitjançant el qual es sol·licita a l'ajuntament de Montuïri la seva adhesió a la iniciativa 

de declaració de la Pedra en Sec com a patrimoni cultural i immaterial de la UNESCO, i 

trobant la proposta conforme als interessos generals de Mallorca i al mateix temps de 

Montuïri, l'ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent acord : 

 

1º.- Adherir-se a la candidatura per a la declaració de la Pedra en Sec Patrimoni 

cultural i immaterial de la UNESCO. 

 

2º.- Notificar el present acord al departament de Patrimoni del Consell de 

Mallorca. 

 

  

 

 



 
 

 

  

 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

5.- MODIFICACIÓ PROJECTE CONCILIACIÓ VIDA FAMILIAR I 

LABORAL 2015/2017. 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, portant-se a terme les 

següents intervencions : 

 

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, anuncia que s’abstindran, però que volen deixar clar 

que la funció de director es clau per el bon funcionament de l’escoleta d’estiu, no tant 

sols per la feina administrativa sinó en tenir una actitud de lideratge on faci que tot 

l’equip de l’escoleta  estigui satisfet, ben coordinat, sent així que l’estància dels nins a 

l’escola sigui agradable i profitosa. Creu que fins ara aquesta qüestió  estava ben resolta, 

i espera que d’aquí endavant també hi estigui. 

 

El Sr. Guillem Mas, PSOE, anuncia el seu vot a favor. 

 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor(MES i PSOE) i 5 abstencions (P.P) 

amb el següent contingut :  

 

El projecte “La conciliació de la vida familiar i laboral, Montuïri 2015-2017” 

aprovat en sessió plenària de data 4 de desembre de 2014, establia en l’apartat 

denominat RECURSOS HUMANS, que la plaça de Director d’Activitats de Temps 

Lliure Infantils i Juvenils per a donar servei a les actuacions previstes en el citat 

projecte, seria implementada per personal en plantilla de l’ajuntament posseïdor de la 

titulació requerida.  

 

Actualment, el personal que disposa de la titulació requerida en el paràgraf 

anterior desenvolupa tasques i funcions en la gestió diària de l’ajuntament que 

impossibiliten la dedicació solapada d’aquestes amb el compromís necessari que 

requereix l’execució de les funcions pròpies del Director d’Activitats de Temps Lliure 

Infantils i Juvenils. 

 

Per tot l'exposat, l'ajuntament en Ple acorda per majoria absoluta legal la 

modificació de l’apartat RECURSOS HUMANS del projecte “La conciliació de la vida 

familiar i laboral, Montuïri 2015-2017” que queda redactat de la següent forma: 

 

Convocatòria de places de director d’activitats de temps lliure i de monitors 

d’activitats de temps lliure: 
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La contractació del director i dels monitors d’activitats de temps lliure infantils i 

juvenils es realitzarà mitjançant la convocatòria de concurs públic pel qual es crearà un 

borsí de monitors de d’activitats de temps lliure de duració vinculada a la durada global 

del projecte, prorrogable per un any en cas de esser necessari. 

 

La assignació de l’equip educatiu necessari per el desenvolupament de cada una 

de les 12 actuacions temporalitzades en el quadre resum de l’apartat anterior, es farà 

d’entre els integrants del referit borsí creat a aquests efectes per estricte ordre de 

prelació.   

 

 

 6.- SUBVENCIÓ PREU HOMOGENEITZACIÓ ADEQUACIÓ BÚSTIES.-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

Des de 2011 les parcel·les amb habitatges disseminats de les zones rústiques de: 

Es Rafal, Molí d’en Gospet, Son Bascós i Son Miró, gaudeixen del repartiment de 

Servei Postal en virtut d’un conveni de col·laboració signat entre l’Ajuntament i la 

Sociedad Estatal Correos y Telégrafos, consecutivament.  

Tot i això, d’entre aquestes zones cal esmentar les següents diferencies degudes 

a la normativa aplicada en l’any en que es va signar cada Conveni: 

1. les zones Es Rafal i Molí d’en Gospet, varen ser instal·lades sense 

restriccions ni en quan al tipus de bústia ni en quan a la mètode d’ordenació 

(que en aquell moment era numèric ascendent). 

2. la zona Son Bascos, ja va ser objecte de la normalització formal passant a 

fer-se necessària la adaptació de les bústies a “casellers” concentrats 

pluridomiciliaries (BCPS). El mètode d’ordenació seguia sent numèric 

ascendent. 

3. la zona de Son Miro, va ser instal·lada acomplint amb els requisits vigents 

tant a nivell de tipologia (BCP’s), com a nivell d’ordenació ascendent per 

Polígon i Parcel·la. 

 Per tal d’homogeneïtzar el Servei Postal en disseminats, i adaptar les actuals 

zones a l’ordenança vigent reguladora del servei postal per habitatges en disseminat 

aprovada en sessió plenària de dia 7 d’abril de 2016, la qual cosa ha de facilitar la labor 
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dels operaris de Correus en el repartiment diari de correspondència, revertir en una 

millora de l’impacte visual de les “casetes” i racionalitzar de l’espai que permetrà 

arribar a un nombre més elevat de beneficiaris. 

Conscients del cost i de les molèsties que es poden ocasionar amb aquesta 

adaptació, l’Ajuntament considera adient alleugerar la despesa d’adaptació per a 

l’homogeneïtzació del Servei Postal en disseminat. 

Per tot l'exposat, l'ajuntament en Ple acorda per unanimitat del seus membres 

l’adopció d’una bonificació del 50% sobre el preu regulat en la citada ordenança per a la 

substitució de les bústies afectades per l’homogeneïtzació del Servei Postal. 

 

 

 7. PRECS I PREGUNTES .-  

 

 Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 

passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 

s’assenyalen: 

 

SR. JAUME BAUÇÀ (P.P) : 

 

 Demana si el servei de pediatria s’ha reduït i per quina raó. Contesta el Sr. 

Regidor de Sanitat que es veritat que s’ha reduït peró que ha estat temporal i es repondrà 

el servei. 

 

 Demana si al camí des Torrent es farà qualque actuació per netejar-lo. Contesta 

el Sr. Batle en el sentit que la situació actual fa difícil una actuació, però que de totes 

maneres es està esperant una subvenció. 

 

 Demana per unes casetes pintades amb grafitis. Contesta el Sr. Batle que no s’ha 

rebut cap queixa. 

 

 Demana que s’arreglin ses faroles del tram del carrer de s’Hostal fins a ca na 

Magdalena. Contesta el Sr. Batle en el sentit de que s’està intentant arreglar , però hi ha 

dificultats per trobar la classe de lluminària de les faroles. 

 

 Demana si a l’exposició de la aprovació inicial de les ordenances del darrer 

plenari s’han presentat al·legacions. Contesta el Sr. Batle en sentit negatiu. 

 

 Demana si s’ha reconsiderat el canvi de sentit del carrer Baix i Sant Antoni. 

Contestant el Sr. Batle que no. 
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 Sol·licita una neteja dels camins, ja que al programa electoral de l’equip de 

govern es va dir : Portarem un bon manteniment dels camins rurals netejant-los amb 

productes que siguin compatibles amb l’agricultura ecològica. I pareix que la millor 

manera d’esser compatibles amb l’agricultura ecològica es no fer res. Contesta el Sr. 

Batle que al sent demà es comença la neteja. 

 

 Demana un millor manteniment de les instal·lacions esportives per que troba que 

es millorable. Contesta el Sr. Batle en el sentit que primer cal exigir al concessionari 

que compleixi amb les seves obligacions de manteniment,  i a altre l'ajuntament ha 

invertit bastant en el manteniment com per exemple amb la piscina, però sempre és 

millorable.  

 

 Por la Sra. Catalina María Ribas Nicolau, grup P.P, es pregunta pels preus que 

apareixen en el tríptics de l’Escoleta d'Estiu, ja que creu que hi ha un error. contesta la 

Sra. regidora d'educació en el sentit que es comprovarà i es corregirà si escau. 

 

 SR. GUILLEM MAS (PSOE) :   

 

Manifesta el seu suport al tema dels camins per que necessiten una neteja. 

 

Sol·licita una important actuació en el torrent. 

 

Sol·licita que es netegin els carrers en aquells trams que no viu ningú ja que per 

això no es netegen. 

 

Es reafirma en la seva petició realitzada en un ple anterior que els cotxes no 

estacionin damunt de les voreres. 

 

I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 21:30 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari estenc la present acta i don fe. 

 

 

 

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  

 

 

 

 

    Joan Verger Rosiñol                                       José Ramón Sicre Vidal 


